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"Domājot  par  nākamo  gadu,  ir  svarīgi,  lai  ikkatrs  no  mums  –  no  skolēna  līdz
prezidentam,  no uzņēmēja  līdz  karavīram,  no bērna līdz  vecākam –  darītu  to,  ko
spējam. Lai mēs katrs atsevišķi un visi kopā kaut nedaudz, bet pavirzītos labākas un
cerīgākas pasaules virzienā.  Mūsu spēkos ir  veidot  un attīstīt  mūsu mājas -  Cēsu
novadu - kā ekonomiski spēcīgu, iedzīvotājiem pievilcīgu un vibrējošu Latvijas daļu ar
spēcīgu kultūrtelpu un identitāti. Un to arī nepaguruši darīsim, jo labs piemērs aizrauj,
un labais vairo labo!"

Cēsu novada domes priekšsēdētājs Jānis Rozenbergs

 


